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Motie: Fietspad Sonseweg  

 

Raadsvoorstel agendapunt nummer 7 Programmabegroting 2019  

 

De raad van de gemeente Laarbeek in vergadering bijeen op 8 november 2018  

 

Overwegende dat:  

 op basis van een eerdere discussie over het fietspad Sonseweg de wethouder in de commissie 

sociaal domein heeft aangegeven dat een haalbaarheidsonderzoek € 40.000,00 kost. 

 in een dergelijk onderzoek alle aspecten omtrent de haalbaarheid en financiering worden onderzocht  

 fietspaden belangrijk zijn voor veiligheid, woon-werk verkeer en recreatie  

 door goede en veilige fietsverbindingen het gebruik van de fiets wordt bevorderd  

 andere overheden (provincie Noord-Brabant) ook bijdragen aan het aanleggen van fietsverbindingen 

tussen verschillende dorpen.  

 de gemeenteraad het fietsplan in 2016 heeft vastgesteld en daar hoge prioriteit heeft toegekend aan 

het fietspad Sonseweg 

 dat alleen het ontbreken van prioritering van financiën de realisering in de weg staat 

 

Constaterende dat  

 de drukke Sonseweg voor fietsers een zeer gevaarlijke weg is en blijft 

 op deze weg het snelheidsverschil tussen automobilisten en fietsers zo groot is dat automobilisten 

niet meer adequaat op fietsers kunnen reageren 

 dat realisering een hoge prioriteit verdient vanuit veiligheidsoverwegingen  

 in het kader van de bundelroutes het fietspad Sonseweg een van de oplossingen kan zijn voor het 

verbeteren van de doorstroming 

 de aanwonenden van de Sonseweg alleen via deze drukke weg het dorp Lieshout kunnen bereiken 

 inwoners van Mariahout aangewezen zijn op de Sonseweg als fietsverbinding met Son en Breugel 

 de Sonseweg een belangrijke route voor het autoverkeer is richting Eindhoven  

 in het Vijfpartijenakkoord Raadsprogramma 2018-2022 Handen ineen het aanleggen van fietspaden 

als een belangrijke mogelijkheid is om het drukke autoverkeer minder te laten stijgen  

 een onderzoek helderheid geeft voor nu en de toekomst over de haalbaarheid van een fietspad 

langs de Sonseweg en belangrijk is voor de besluitvorming 

 

Draagt het college op  

 een haalbaarheidsonderzoek uit te voeren naar de mogelijkheden van de aanleg van een fietspad 

langs de Sonseweg  

 de kosten voor dit onderzoek ten laste te brengen van de voorziening wegen.  

 

En gaat over tot de orde van de dag.  

8 november 2018  

De fractie PNL 

 


